
Dagsorden for møte om veilederne for dispensasjonssaker 

13. februar kl. 10–15 

Møteleder: Fred-Ivar Syrstad. (Runa Himle kl. 13–14) 

 

Kl. 10.00:  Velkommen og presentasjonsrunde 

- Ved miljødirektør Elisabet Rui 

- Vi tar en runde hvor både vi og deltakerne fra kommunene presenterer seg 

Kl. 10.15:  Kommunen og fylkesmannens roller i dispensasjonssaker 

- Ved Elisabet Rui 

- Gruppediskusjon: Er grensene for det lokale selvstyret klart? Annet? 

Kl. 10.30:  Overordna struktur på veilederen 

- Kort presentasjon av forslaget med begrunnelse.  

- Gruppediskusjon: Hva gir best oversikt for kommunen, hva er mest brukervennlig? Hvilke ønsker 

og behov har administrasjonen når det gjelder oppbygging, tema og struktur? Synspunkter på 

Fylkesmannens tilbakemelding (ingen vesentlige merknader, fraråder osv.)? Bør det legges inn 

prinsipielle avgjørelser fra settefylkesmann? Andre innspill? 

Kl. 11.00:  Hvilke saker skal sendes til Fylkesmannen for uttalelse og innhold i kommunens 

oversendelse 

- Presentasjon av forslagene med begrunnelse.  

- Gruppediskusjon: Er det synspunkter på hvilke saker Fylkesmannen vil vurdere? For mye eller for 

lite som skal sendes over? Er det klart og utvetydig hva som skal sendes over? Er kravene til 

kommunens saksutredning relevant? Behandling etter pbl. før eventuell behandling etter 

særlov? Andre innspill? 

11.30: Lunsj 

12.15:  Innsjøer og vassdrag  

- Presentasjon av forslaget med begrunnelse.  

- Kantsonevegetasjon. Ved Christian Geving 

- Gruppediskusjon: Er det tydelig hva som skal oversendes og hvorfor? Er det synspunkter på 

hvilke interesser Fylkesmannen vil vurdere? Andre innspill?  

13.00:  LNF/Landbruk 

- Presentasjon av forslaget med begrunnelse.  

- Gruppediskusjon: Er det tydelig hva som skal oversendes og hvorfor?  

13.45: Pause 

14:00:  100-metersbeltet langs sjø 

- Presentasjon av forslaget med begrunnelse.  

- Gruppediskusjon: Vilkårene for å gi dispensasjon – er de tydelige nok? «Allmenne interesser» er 

langt mer en ferdsel – bør det presiseres ytterligere? Hva kan være en fordel i den enkelte sak – 

kom med innspill! Er samling av enheter alltid en fordel? Hva bør fordelen være av å knytte seg til 

offentlig avløp? Boliger kontra hytter – er det ok å forskjellsbehandle? Andre ting? 

14.45:  Avslutning og veien videre 

- Ved Elisabet Rui 
 


